
Fra: Einar Færø 
Sendt: 31. mai 2017 15:07 
Til: vom.kaptein@gmail.com 
Kopi: Jan Magnus Drivenes; Postmottak Radøy 
Emne: bekymringsmelding kloakk 
 
Hei! 
Me er på saka og prøver finne feilen som er årsaka til at kloakken kjem opp slik den gjer. I morgon 
kjem det sugebil for å suge opp og spyle gjennom den aktuelle leidningen. 
 
Planen vidare er å køyra kamera gjennom leidningen for å få avklart tilstanden på denne.  
 
 
Mvh 
Einar Færø 
Einingsleiar Drift  
Mob.99098153 
 


